
Møteprotokoll

Utvalg: Åfjord - Det faste planutvalget
Møtested: Kommunestyresalen, Åfjord rådhus
Dato: 13.11.2014
Tid: 08:30 – 10:40

Faste medlemmer som møtte:

Navn Funksjon Representerer
Vibeke Stjern Ordfører ÅF-AP
Jon Husdal Medlem ÅF-SP
Liv Marie Hugdal Medlem ÅF-KRF
Gro Kristiansen Medlem ÅF-AP
Bjørn Arne Hosen Medlem ÅF-AP
Håkan Berdahl Medlem ÅF-H
Tone Bårdli Medlem ÅF-SP

Faste medlemmer som ikke møtte:

Navn Funksjon Representerer

Varamedlemmer som møtte:

Navn Møtte for Representerer

Fra administrasjonen møtte:

Navn Stilling
Per Johansen rådmann
Lars-Helge Kolmannskog Sektorsjef
Sverre Fjellheim Avd.ingeniør
Solgunn Barsleth sekretær

Merknader:



Saksnr Sakstittel Lukket
RS 9/14 Kopi av akvakulturtillatelse - Marine Harvest Norway AS -

Utvidelse av lokalitetsbiomasse på lokaliteten 33417 Persflua i 
Bjugn og Åfjord kommuner

PS 46/14 Reguleringsplan Skola steinbrudd II

Møtet starter med befaring på Tårnes kl. 0830!



RS 9/14 Kopi av akvakulturtillatelse - Marine Harvest Norway AS - Utvidelse av 
lokalitetsbiomasse på lokaliteten 33417 Persflua i Bjugn og Åfjord kommuner Kopi av 
akvakulturtillatelse - Marine Harvest Norway AS - Utvidelse av lokalitetesbiomasse på 
lokaliteten 33417 Persflua i Bjugn og Åfjord kommuner

Saken påklages ikke, men brev utformes på prinsippielt grunnlag med tanke på at dette dreier 
seg om en nasjonal laksefjord!

PS 46/14 Reguleringsplan Skola steinbrudd II

Rådmannens innstilling:

Det faste planutvalget godkjenner at reguleringsplan Skola steinbrudd 2 tas opp til behandling. 
Planforslag, beskrivelse og bestemmelser legges ut til offentlig ettersyn i 6 uker. Dokumentene 
oversendes Fylkesmannen, fylkeskommunen (også som vegmyndighet) og direktoratet for 
mineralforvaltning til uttalelse.

Saksprotokoll i Åfjord - Det faste planutvalget - 13.11.2014
Behandling:

Endelig vedtak:

Det faste planutvalget godkjenner at reguleringsplan Skola steinbrudd 2 tas opp til behandling. 
Planforslag, beskrivelse og bestemmelser legges ut til offentlig ettersyn i 6 uker. Dokumentene 
oversendes Fylkesmannen, fylkeskommunen (også som vegmyndighet) og direktoratet for 
mineralforvaltning til uttalelse.

Vedtaket var enstemmig.   


